

7 Days CHARMING TOHOKU



Highlights

NIKKO / AIZU WAKAMATSU

- Lake Chuzenji
- Nikko Toshogu (World Heritage)
- Tsuruga Castle
- Aizu Samurai Residence

INAWASHIRO / ICHIBANCHO

- Goshikinuma
- Godaido Hall
- Sendai Daikannon
- Ichibancho Arcade Street

HIRAIZUMI / KAKUNODATE / AKITA

- Chusonji Temple
- Geibikei Gorge
- Lake Tazawa
- Kakunodate Samurai Residence

- Neburinagashikan
- Hanamage Museum

Meals

- Japanese Udon Lunch
- Japanese Set Lunch
- BBQ & Buffet Dinner



DAY 1 : SINGAPORE ✈️ NARITA NH 802 0550/1400
SINGAPORE ✈️ HANEDA NH 842 1050/1900
SINGAPORE ✈️ HANEDA NH 844 2215/0630
SINGAPORE ✈️ NARITA NH 804 0035/0845

Assemble at Singapore Changi International Airport Terminal 2 for your flight to Tokyo Narita or Haneda Airport.

NH 802 / NH 842 (One night stay in Tokyo)

(Lunch on board / Dinner)

Upon arrival, we will proceed for dinner. Thereafter, check in the hotel for a well-deserved rest. Free and easy for the rest of the day

Accommodation: Hotel in Tokyo

NH 844 / NH 804 ✈️ TOKYO

(Breakfast on Board)

Upon arrival at Haneda / Narita Airport, we shall commence with Day 2 itineraries

DAY 2 : TOKYO / NIKKO CITY / AIZUWAKAMATSU

(Breakfast / Lunch / Dinner)

This morning, we journey to Nikko Lake Chuzenji, a beautiful lake with forested shores. The color of Autumn reaches its peak in mid to late October. Along the surrounding mountains, the view is simply magnificent. From here, we proceed to Nikko Toshogu (World Heritage), home to one of the must-see Japanese architecture, famous for its lavish ornamental carving. Then proceed to visit Tsuruga Castle (admission to Castle's Museum not included), one of the best known historic castles in North East. We'll also visit the Aizu Samurai Residence, a mansion of the chief retainer of Aizu clan.

Accommodation: Hotel in Inawashiro



Kanto Festival Centre

DAY 3 : INAWASHIRO / WORLD GLASS MUSEUM / GOSHIKINUMA / GODAIDO HALL / SENDAI DAIKANNON

(Breakfast / Lunch / Dinner)

This morning after breakfast we will visit the popular World Glass Museum. Here you will find beautiful more than 25,000 handmade glasswares. Surely there will be one piece that will mesmerize you to take home. Our next stop is Goshikinuma, a five-color pond that changes color depending on weather conditions. From here, we travel to Godaido Hall to take part in the traditional Japanese tea ceremony at Kantantei (tea house). After that, we move to Sendai to view the amazing 100 meters high and 6th tallest statue of Daikannon (Kwan In). Inside the statue, you can also see 108 Buddhist images. Thereafter we will stop by at Ichibancho Arcade (or AEON) for some shopping.

Accommodation: Hotel in Sendai

DAY 4 : GEIBIKEI GORGE / HIRAIZUMI CHUSONJI TEMPLE / HANAMAKI

(Breakfast / Lunch / Dinner)

After a good breakfast, we head to Geibikei Gorge. Surrounded by 50 meters tall soaring cliffs, this 2 kilometers gorge offers beautiful scenery throughout the year. Enjoy a boat ride and let the boat man serenade you with a folk song while you enjoy the amazing scenery. Soon after this, we will visit the world heritage site of Chusonji Temple that feature layers of valuable black-lacquer and gold leaves. This evening relax yourself in one of the onsen (hot spring bath) within the hotel.

Accommodation: Hotel in Hanamaki Onsen

DAY 5 : SALAD FARM HACHIMANTAI / MT IWATE / HIROSAKI APPLE PARK / HIROSAKI CASTLE

(Breakfast / Lunch / Dinner)

Our first stop this morning is the popular Salad Farm in Hachimantai. Walk around the beautiful rose garden, enjoy the fresh fruits and gelato. Beyond this farm is the magnificent Mt Iwate. At more than 2000 meters in height, Mt Iwate is the top 100 mountains in Japan. Next, we proceed to Hirosaki Apple Park. This park has over 1300 apple trees with 65 varieties. Apple picking will be available from August to mid November. At Ringo House, there are over 1200 kinds of apple products. After stocking up all the gifts and cakes, we move to Hirosaki Castle*. Built in 1611, this is one of the famous castles in North-East region. In Autumn, the view of the surrounding is simply breath-taking.

* Hirosaki Castle is under maintenance for 10 years. However the park is open.

Accommodation: Hotel in Hirosaki

DAY 6 : LAKE TAZAWA / KAKUNODATE / KANTO MATSURI MUSEUM (Breakfast / Lunch / Dinner)

After breakfast, we will make a photo stop at Lake Tazawa, the deepest lake in Japan. Later, we will visit Kakunodate Samurai Residence, a historic town dotted with samurai residences and storehouses. This town is also popularly known as the Little Kyoto of Michinoku. Our next stop is Neburinagashikan (Kanto Festival center). See how Kanto Matsuri are carried out during the festival. You may want to try balancing 'Kanto' (a long bamboo pole with many lighted lanterns) and take a photo for memory. This evening, relax yourself in one of the onsen (hot spring bath) within the hotel.

Accommodation: Hotel in Akita

DAY 7 : AKITA ✈️ TOKYO ✈️ SINGAPORE (Breakfast)

After a good breakfast, we proceed to the airport for our flight back to Singapore (via Haneda Airport) with sweet memories of ANA First Choice Holiday.



Remarks

- Surcharges are applicable to Japan Eve & National Holidays, Chinese New Year and Festive Events.
- Sequence of itinerary and flight schedules are subject to change without prior notice.
- Tour will be conducted in Mandarin. A bilingual (Mandarin/English) guide will be provided upon request and is subject to availability.



7 天日本东北游 (7D CHARMING TOHOKU)

第一天：新加坡 → 成田 NH802 0550/1400 // 新加坡 → 羽田 NH842 1150/2000
新加坡 → 羽田 NH844 2215/0630 // 新加坡 → 成田 NH804 0035/0845

在新加坡樟宜国际机场第二搭客大厦集合以办理登机手续飞往成田或羽田。

NH802 / NH842 <一晚住宿在东京> (在飞机上用午餐、晚餐)

抵达后，我们将前往享用晚餐。之后再登记住入酒店休息。剩余的时间是自由活动。

住宿：东京区酒店

NH844 / NH804 → 东京 (在飞机上用早餐)

抵达东京机场后，我们将开始第二天的行程。

第二天：东京 / 日光市 / 会津若松 (早、午、晚餐)

今早我们将起程到日光市的中禅寺湖，一个美丽的湖泊是位于森林岸边。秋天的盛季是在 10 月中下旬。沿着周围的山脉，景色简直是壮观的。从这里，我们前往到日光东照宫（世界遗产），是大家必须看的日本建筑学，以豪华的装饰雕刻著名。继程参观鹤城，是日本东北最著名的历史城堡之一。我们也将参观缘会津武士住宅，会津氏族的主要住所的豪宅。

住宿：猪苗代町区酒店

第三天：猪苗代町 / 世界玻璃博物馆 / 五色沼 / 五大堂 / 仙台大观音 (早、午、晚餐)

今天早餐后，我们将参观受欢迎的世界玻璃博物馆。在这里你会发现美丽超过 25,000 手工玻璃制品。当然会有一件，将催眠你回家。我们的下一站是五色沼，池塘的水色随着气候的变化显现了五种色调。从这里，我们到五大堂参加在观澜亭的传统日本茶道（茶屋）。之后，我们搬到仙台观看惊人的一百米高和第六高的大观音雕像。在雕像里面，你也可以看到 108 尊佛像。之后，我们将在一番町商场（或永旺商场）购物。

住宿：仙台区酒店

第四天：狛鼻溪 / 中尊寺 / 花卷 (早、午、晚餐)

早餐后，我们前往狛鼻溪峡谷。这座 2 公里长的峡谷周围环绕着 50 米高的陡峭悬崖，全年提供美丽的风景。也可以一边欣赏船夫吟唱的狛鼻追分小调，一边享受泛舟的乐趣。不久之后，我们将参观世界遗产的中尊寺，以修饰多层黑漆和镀上金叶片显示了当时高超无比的施工技艺。今天晚上，您可以在酒店内的温泉（温泉浴场）放松身心。

住宿：花卷温泉酒店

第五天：八幡平沙拉农场 / 岩手山 / 弘前市苹果园 / 弘前城 (早、午、晚餐)

我们今天早上的第一站是在八幡平受欢迎的沙拉农场。走遍美丽的玫瑰园，享受新鲜的水果和冰淇淋。超越这个农场便是宏伟的岩手山。在 2000 米以上的高度，岩手山是日本的前 100 名山。接下来，我们进入弘前苹果公园。这个公园有超过 1300 棵苹果树有 65 个品种。苹果采摘将于 8 月至 11 月中旬。在苹果之家，设有 1200 多种苹果产品的销售处，苹果点心和工艺品应有尽有。我们往弘前城堡*。建于 1611 年，这是东北地区著名的城堡之一。在秋天，周围的景色简直令人叹为观止。

***弘前城堡正在维修 10 年。但是公园是开放的。**

住宿：弘前区酒店

第六天：田沢湖 / 角馆 / 竿灯馆 (早、午、晚餐)

早餐后，我们将在田沢湖拍照留念，也是日本最深的湖。后来，我们将参观角馆町武家屋敷通，一个有武士住宅和仓库的历史城镇。这个镇也俗称 Michinoku 的小京都。下一站是秋田观光协会(竿灯祭)，在这里可以观赏他们如何搬动竿灯。您也可以尝试平衡“竿灯”(用很多灯笼吊在长竹杆上面)及拍照留念。今天晚上您可以在酒店内享受泡日式温泉浴松懒身心。

住宿：秋田区温泉酒店

第七天：秋田 → 东京 → 新加坡 (早餐)

早餐后，我们前往机场搭乘航班回返新加坡(经成田或羽田机场)，愿 ANA 首选假日游给您留下美好的回忆。

备注：行程顺序、航班时间和酒店住宿如有更改，恕不预先告知。